
Hej Ronny

Det finns säkert ett behov av hospice för våra ÖNH tumör patienter. I Blekinge insjuknar
mellan 20 - 30 personer per år i en huvud - halscancer. Flera av dessa botas men med en del
sekvele efter behandlingen.
Det är svårt att säga hur många av våra ca patiente r som årligen hamnar i behov av
palliation och vård av sin malignitet, kanske en handfull patienter. Av dessa patienter är det
säkert någon som skulle ha behov av hospicevård. Vård i livets slutskeda av dessa patienter
sker nu på avd 61 eller så blir dessa patienter omhändertagna och vårdade i hemmet av
palliativa enheten. Det är dessa patienter som jag tror skulle kunna komma ifråga för
hospice.

Som du förstår av ovan är det inte vår patientgrupp som kommer att fälla avgörandet för ett
eller flera hospice i länet men så klart vill jag värna även vår lilla patientgrupps intresse för
behov av och möjlighet till hospicevård.

// Christina
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Hej, Christina !
Jag bifogar de frågor jag ställt till Insamlingsstiftelsen vad gäller deras syn på ett Hospice.
Tacksam om du kan ha s amma struktur när du lämnar ditt svar. /Ronny
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